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Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Bratislava – Lamač 
Zápisnica 

Mestskej časti Bratislava - Lamač 
07.03.2017 

 
Prítomní: JUDr. Júlia Ondrišová, Ing. Lukáš Baňacký, MVDr. Pavol Čech, Mgr. Marta 
Janyšková, Mgr. Eva Černá, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, Ing. Gabriela Bizoňová, Zuzana 
Koreňová - MK 
Za MÚ: Ing. Peter Šramko - starosta, Mgr. Michaela Kövári Mrázová - prednostka MÚ, Ing. 
Vlastislava Rychtáriková, Mgr. Andrea Húšková,  Blažena Kusá, Helena Dekanyová 
Ospravedlnené:  
Neprítomní:    
Prizvaní hostia: Michal Matula – MsP,  Ľuboš Borza – MsP,  JUDr. Peter Šrobár,   
 
Program:  
 
1. Otvorenie, voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a zapisovateľky 
2. Schválenie programu 
3. Návrh rozpočtu MČ Bratislava – Lamač na roky 2017-2019 
4. Čerpanie finančných prostriedkov z Enviromentálneho fondu v rámci projektu 

,,Zvýšenie energetickej účinnosti športovej haly Bratislava – Lamač“ 
5. Zverenie majetku hl. mesta SR Bratislavy do správy MČ Bratislava – Lamač – 

stavba Kaplnky sv. Rozálie, súp. č. 6779 postavenej na pozemku parc. č. 1027 vrátane 
pozemku pod stavbou, k. ú. Lamač; pozemok parc. č. 1026/1, k. ú. Lamač a pozemok 
parc. č. 1025/1, k. ú. Lamač  

6. OZ Ichtys – návrh na prenájom nebytového priestoru SCL, k. ú. Lamač ako dôvod 
hodný osobitného zreteľa 

7.  Rôzne (tento bod bude prerokovaný o 10.00 h.) 
8.  Interpelácie poslancov   
9.  Záver                                
                               
 
K bodu 1 - Otvorenie, voľba návrhovej komisie, overovateľov zápisnice a zapisovateľky 
 
Starosta otvoril miestne zastupiteľstvo, ktoré bolo zvolané v mimoriadnom termíne. 
Ospravedlnil Mgr. Evu Černú, ktorá bude meškať. 
 
Do návrhovej komisie navrhol: Ing. Gabriela Bizoňová , Mgr. Marta Janyšková  
Overovatelia : Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, Mgr. Eva Černá 
Zapisovateľka: Blažena Kusá 
Uznesenia :  Mgr. Andrea Húšková 
 
O predloženom návrhu dal starosta hlasovať. 
  
Za: 6 - Ing. Lukáš Baňacký, Ing. Gabriela Bizoňová, JUDr. Júlia Ondrišová, MVDr. Pavol 
Čech, Mgr. Marta Janyšková,  Mgr. Ing. Radoslav Olekšák 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 
Neprítomná : 1 - Mgr. Eva Černá 
Ospravedlnení: 0   
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K bodu 2 - Schválenie programu 
 
Starosta nemal k programu žiadne pripomienky iba oznámil, že bod rôzne je plánovaný na 
10:00 hod.. 
 
Starosta požiadal poslancov o hlasovanie. 
 
Za: 6 - Ing. Lukáš Baňacký, Ing. Gabriela Bizoňová, JUDr. Júlia Ondrišová, MVDr. Pavol 
Čech, Mgr. Marta Janyšková,  Mgr. Ing. Radoslav Olekšák 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 
Neprítomná : 1 - Mgr. Eva Černá 
Ospravedlnení: 0   
 
K bodu 3 - Návrh rozpočtu MČ Bratislava – Lamač na roky 2017-2019 
 
Na úvod starosta okomentoval graf, ktorý vytvoril. Poďakoval sa prednostke za prípravu 
materiálu.  ( http://www.tvba.sk/home/mz-lamac-07-03-2017-1-cast-/) čas 3:25 
Starosta otvoril diskusiu. Následne prebehla diskusia poslancov.  
 
Kontrolórka MČ Bratislava – Lamač odporúča miestnemu zastupiteľstvu Bratislava – Lamač 
predložený návrh rozpočtu na roky 2017-2019 schváliť.  
 
Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava – Lamač  
 
A. schvaľuje 
1. Rozpočet mestskej časti Bratislava – Lamač na r. 2017 takto:           

 
Príjmy bežného rozpočtu 3 226 586 EUR 
Výdavky bežného rozpočtu 3 133 154 EUR 
  
Príjmy kapitálového rozpočtu 245 737 EUR 
Výdavky kapitálového rozpočtu 40 537 EUR 
  
Príjmové finančné operácie 133 601 EUR 
Výdavkové finančné operácie  31 650 EUR 
  
Výsledok hospodárenia 583 EUR 

 
2. Tvorbu a použitie rezervného fondu mestskej časti Bratislava – Lamač na r. 2017 takto: 

 
Tvorba Rezervného fondu 583 EUR 
Použitie Rezervného fondu 0 EUR 

 
3. Programový rozpočet mestskej časti Bratislava – Lamač na r. 2017 
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- s nasledovnými pripomienkami k pôvodne zverejnenému rozpočtu 
Bežné príjmy v EUR 
Položka Pôvodný návrh Zmena Rozdiel (+/-) 
111 
Daň z príjmov FO 

1 109 431 1 160 000 50 569 

 
Bežné výdavky v EUR 
Program/podprogram Pôvodný návrh Zmena Rozdiel (+/-) 
3.2  
Zmluvné služby a 
poradenská činnosť 

13 322 14 141 819 

7.6  
Dopravné značenie, 
POD a rezidenčné 
parkovanie 

25 000 40 000 15 000 

8.2  
Materská škola 

372 570 387 570 15 000 

9.1.1  
Detské ihriská 

7 000 3 000 - 4 000 

 
Kapitálové výdavky v EUR 
Program/podprogram Pôvodný návrh Zmena Rozdiel (+/-) 
5.3  
Prevencia kriminality 

26 250 30 000 3 750 

8.1.1  
Základná škola 

7 000 9 000 2 000 

8.2  
Materská škola 

7 000 9 000 2 000 

8.3  
Školská jedáleň 

7 000 9 000 2 000 

9.1.1  
Detské ihriská 

0 14 000 14 000 

 
4. Príspevok do sociálneho fondu vo výške 1,05 % z objemu vyplatených platov a miezd 
5. Prekročenie výdavkov rozpočtu mestskej časti podľa § 10 ods. 1 písm. e) Zásad 

hospodárenia s finančnými prostriedkami mestskej časti Bratislava – Lamač vo výške 
účelovo viazaných prijatých grantov alebo transferov od iných subjektov 

6. Účelovo viazané finančné prostriedky v Programe 9.3.2 vo výške 19 000 EUR na podporu 
činnosti FK Lamač 

 
- bez pripomienok 
 

B. berie na vedomie 
1. Návrhy rozpočtov mestskej časti Bratislava – Lamač na roky 2018 a 2019 
2. Návrhy tvorby a použitia Rezervného fondu mestskej časti Bratislava – Lamač na roky 

2018 a 2019 
3. Návrhy programových rozpočtov mestskej časti Bratislava – Lamač na roky 2018 a 2019 
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- bez pripomienok 
 
C. berie na vedomie 
stanovisko miestnej kontrolórky k návrhu rozpočtu na roky 2017 -2019 
 

- bez pripomienok 
 
Za: 7 - Ing. Lukáš Baňacký, Ing. Gabriela Bizoňová, JUDr. Júlia Ondrišová, MVDr. Pavol 
Čech, Mgr. Marta Janyšková, Mgr. Eva Černá, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 
Neprítomná : 0 
Ospravedlnení: 0   

 
K bodu 4 – Čerpanie finančných prostriedkov z Enviromentálneho fondu v rámci 
projektu ,,Zvýšenie energetickej účinnosti športovej haly Bratislava – Lamač“ 
Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava – Lamač 
 
Prednostka na úvod informovala, že prvá etapa projektu prebehla v roku 2015 a išlo o 
zateplenie obvodového plášťa, výmenu vonkajších okenných a dverných otvorov 
a revitalizáciu celkového vzhľadu budovy. Druhá etapa má spočívať v rekonštrukcií 
a zateplení strešného plášťa a vo zvýšení tepelnej ochrany športovej haly. Keďže MČ 
Bratislava - Lamač bola so žiadosťou v roku 2016 v rámci druhej etapy neúspešná, má MČ 
Bratislava - Lamač záujem požiadať o dotáciu na rekonštrukciu strechy tento rok. Termín na 
predloženie žiadosti je do 15.03.2017. 
Starosta sa poďakoval za úvodné slovo a otvoril diskusiu. (http://www.tvba.sk/home/mz-
lamac-07-03-2017-1-cast-/)  čas 31:10 
 
Do diskusie sa prihlásila  Ing. Gabriela Bizoňová, ktorá podporuje túto rekonštrukciu. Spýtala 
sa, aká celková výška bola už čerpaná na opravu tejto haly aj s euro fondami.  
Prednostka jej odpovedala, že to bolo v obdobnej výške ako teraz  cca 180 000 Eur.   
 
Pán Valentovič dostal slovo od poslancov.  
Poďakoval sa MÚ za zapojenie do rekonštrukcie aj externé prostriedky. 
Navrhol osoby do kontrolnej komisie, ktorá má vykonať hĺbkovú kontrolu hospodárenia 
firmy BES, s.r.o. v zmysle  článku 5.3.1 zmluvy uzavretej medzi BES, s.r.o. a MÚ Bratislava 
– Lamač v roku 2005.  
Zástupca právnickej osoby, magistrát hlavného mesta SR Bratislavy z odd. energetického 
manažmentu. 
Zástupca občanov Lamača navrhol Ing. Mariána Chudého a Mgr. Filipa Urbana, 
renomovaného experta na technológie TH – prezident Asociácie pre využitie obnoviteľných 
a alternatívnych zdrojov.  
Pán Valentovič poprosil starostu, aby tieto osoby oslovil. A spýtal sa, či by nebolo lepšie 
použiť na vykurovanie športovej haly technológie z obnoviteľných zdrojov.  
Starosta pánovi Valentovičovi odpovedal, že berie na vedomie jeho pripomienky, ale projekt 
už je spracovaný.  
 
Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava – Lamač 
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A. schvaľuje 
predloženie žiadosti o dotáciu z Environmentálneho fondu na zvyšovanie energetickej 
účinnosti existujúcich verejných budov vrátane zatepľovania za účelom realizácie projektu 
„Zvýšenie energetickej účinnosti športovej haly Bratislava – Lamač“ 
- bez pripomienok 
 

B. schvaľuje 
vyčlenenie finančných prostriedkov z rozpočtu mestskej časti Bratislava - Lamač na 
spolufinancovanie vo výške 5 % z maximálnej výšky 200 000 € na projekt „Zvýšenie 
energetickej účinnosti športovej haly Bratislava – Lamač“  
- bez pripomienok  
 
Za: 7 - Ing. Lukáš Baňacký, Ing. Gabriela Bizoňová, JUDr. Júlia Ondrišová, MVDr. Pavol 
Čech, Mgr. Marta Janyšková, Mgr. Eva Černá, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 
Neprítomná : 0 
Ospravedlnení: 0   
 
K bodu 5 – Zverenie majetku hl. mesta SR Bratislavy do správy MČ Bratislava – Lamač  
stavba Kaplnky sv. Rozálie, súp. č. 6779 postavenej na pozemku parc. č. 1027 vrátane  
pozemku pod stavbou, k. ú. Lamač; pozemok parc. č. 1026/1, k. ú. Lamač a pozemok parc. č. 
1025/1, k. ú. Lamač  
 
 Starosta na úvod vysvetlil dôvod zverenia Kaplnky sv. Rozálie  do správy MČ 
Bratislava – Lamač. (http://www.tvba.sk/home/mz-lamac-07-03-2017-1-cast-/) čas 40:00. 

Informoval, že morová kaplnka sv. Rozálie je významnou národnou kultúrnou 
pamiatkou, najvýznamnejšou pamiatkou na území mestskej časti BA – Lamač a jej 
dominantou a symbolom. Na základe informácií zo strany Rímskokatolíckej cirkvi, farnosti 
Bratislava - Lamač je technický stav objektu znepokojivý a stavba potrebuje viacero 
odborných rekonštrukčných resp. reštaurátorských zásahov a mesto na to nemá peniaze.  
Keďže sa jedná o významnú národnú kultúrnu pamiatku je možnosť uchádzať sa o pridelenie 
finančných prostriedkov zo štrukturálnych fondov, k čomu je potrebné preukázať majetkovo 
právny vzťah k predmetným nehnuteľnostiam. 
Do diskusie sa prihlásila poslankyňa Ing. Gabriela Bizoňová, ktorá mala pripomienky 
a pýtala sa, ako je to s dotknutými pozemkami pod Kaplnkou, aby neprišlo k porušeniu 
ochrannej zóny kultúrnej pamiatky.  
Starosta informoval, že všetky potrebne informácie má stavebný úrad. 
Následne prebehla diskusia poslancov.  
   
Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava – Lamač 
 
A. schvaľuje 

zámer požiadať Hlavné mesto SR Bratislavu o zverenie majetku – Kaplnky sv. Rozálie, súp. č. 
6779 postavenej na pozemku parc. č. 1027 vrátane pozemku pod stavbou, k. ú. Lamač;  
pozemku parc. č. 1026/1, k. ú. Lamač a pozemku parc. č. 1025/1, k. ú. Lamač  
- s pripomienkami 
 
Za: 7 - Ing. Lukáš Baňacký, Ing. Gabriela Bizoňová, JUDr. Júlia Ondrišová, MVDr. Pavol 
Čech, Mgr. Marta Janyšková, Mgr. Eva Černá, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák 
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Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 
Neprítomná : 0 
Ospravedlnení: 0   
 
K bodu 6 - OZ Ichtys – návrh na prenájom nebytového priestoru SCL, k. ú. Lamač ako  
dôvod hodný osobitného zreteľa 
 
Starosta informoval že sa jedná o  OZ, ktoré  sa stará o mládež v našej MČ Bratislava – 
Lamač.  
 
Miestne zastupiteľstvo mestskej časti Bratislava – Lamač 
 
A. schvaľuje 
prenájom nebytového priestoru Spoločenského centra Lamač ako dôvod hodný osobitného 
zreteľa podľa § 9a ods. 8 písm. e) zákona 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších 
právnych predpisov a o zmene a doplnení niektorých zákonov OZ Ichtys do 31.12.2017 
v sume 1,00 EUR/ROK 

- bez pripomienok 
 

Za: 7 - Ing. Lukáš Baňacký, Ing. Gabriela Bizoňová, JUDr. Júlia Ondrišová, MVDr. Pavol 
Čech, Mgr. Marta Janyšková, Mgr. Eva Černá, Mgr. Ing. Radoslav Olekšák 
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 
Neprítomná : 0 
Ospravedlnení: 0   
 
K bodu 7 - Rôzne (tento bod bude prerokovaný o 10.00 h.) 
 
Prihlásil sa poslanec Mgr. Ing. Radoslav Olekšák, že na základe telefonického hovoru s pani 
Masnovičovou chce, aby sa vyriešil problém s nájomcom na Borinskej ulici - Súkromnou ZŠ 
s MŠ Montessori a hraním detí na školskom ihrisku, ktoré susedí s pozemkami občanov.  
(http://www.tvba.sk/home/mz-lamac-07-03-2017-1-cast-/) čas 56:00. 
Starosta informoval, že v tejto veci koná a je naplánované stretnutie dňa 9.3.2017. Prednostka 
informovala, že boli zorganizované stretnutia so susedmi, následne sa spravil geometrický 
plán. V súčasnosti bola požiadavka na cenu znaleckého posudku. Je tam presah pozemkov na 
školské ihrisko. Navrhla pozvať na stretnutie dňa 9.3.2017 aj nájomcu, aby sa ujasnil stav.  
Ing. Gabriela Bizoňová sa spýtala, či asosiácia Rodná zem má stále uvedenú adresu sídla  na 
adrese MÚ Bratislava – Lamač a či môže preberať účel nájmu.  
Prednostka odpovedala, že pán Moravčík má doložiť doklad kde nebude sídlo OZ na 
Malokarpatskom námestí. Pán Moravčík má do konca týždňa doložiť doklady, zmluva nebola 
zatiaľ podpísaná a má prejsť znovu cez komisiu.  
Mgr. Marta Janyšková sa poďakovala všetkým za súčinnosť pri organizovaní výstavy k 150. 
výročiu Mestskej polície. 
Pán Valentovič čítal z médií článok o zdravotnom stave poslanca Mgr. Ing. Radoslava 
Olekšáka a povedal, že by nemal rozhodovať o financiách mestskej časti Bratislava – Lamač.  
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Pán Foltán mal pripomienky k tepelnému hospodárstvu. Pýtal sa, či bude rekonštrukcia 
strechy športovej haly, alebo sa bude iba natierať. Opýtal sa na rozbitú cestu pri kruhovom 
objazde smerom do OBI.  Starosta odpovedal, že cesta patrí do katastra Záhorská Bystrica.  
Poslanci sa dohodli na stretnutí so spoločnosťou BES, s.r.o. a kontrolnou komisiou v čo 
najkratšom termíne.  
Pán Džatko informoval, že 7.2.2017 bolo oficiálne započaté trestné stíhanie za Bory I. pre 
zločin poberania úplatku a ďalšie trestné oznámenie Bory II. na predajnú cenu za m².  Chce, 
aby bolo už verejné zhromaždenie zóny Zečák. 
Pani Masnovičová sa sťažovala na riaditeľku škôlky Montessori, pani Cabanovú a na hluk 
detí.  
 
K bodu 8 – Interpelácie poslancov 
 
Bez interpelácie poslancov.  
 
K bodu 9 – Záver 
 
 

•  •  • 
 
 
 
Overovatelia zápisnice: 
 
 
Mgr. Ing. Radoslav Olekšák  
poslankyňa MZ MČ Bratislava Lamač                                 .................................................... 
 
 
Mgr. Eva Černá 
poslanec MZ MČ Bratislava Lamač                            ....................................................                    
 
 
 

•  •  • 
 
     
Mgr. Michaela Kövári Mrázová      
prednostka MÚ Bratislava Lamač    ....................................................
           
 
 
 
Ing. Peter Šramko      
starosta MČ Bratislava – Lamač    ....................................................
           
 
 
 
 
Zapísala: Blažena Kusá 


